
Kettingmail 43

Bergen, oktober 2023

Enquête gemeente over verkeersbeleid
De gemeente vraagt uw mening over de toekomst van het verkeer in de gemeente Bergen. De 
vragenlijst kan hier worden ingevuld; de enquête geeft ook ruimte om open velden in te vullen met 
suggesties.  https://new.maptionnaire.com/q/3pal8ffg7wea

Enquêtevraag over

Toedeling van de ruimte 
tussen voetgangers, 
(gestalde) fietsen en 
(geparkeerde) auto’s. 

Fietsgemeente
De landelijke Fietsersbond onderzoekt geregeld, hoe de burgers het fietsen in hun gemeente 
ervaren en waarderen. De Fietsersbond vergelijkt de uitkomsten met andere gemeenten. U kunt als 
inwoner van de gemeente om deze enquête in te vullen tot 12 november:
Fietsgemeente 2024: Wie doet mee? - Fietsersbon  d  

Project “doortrappen”
Dit project probeert er aan bij te dragen, dat ouderen zo lang mogelijk blijven fietsen en dat ook 
veiliger kunnen doen. Buurtsportcoaches geven tips voor veilig fietsen op 8 en 9 november in 
Egmond en Schoorl.  https://www.rodi.nl/bergen/361517/fiets-met-plezier-dag-in-gemeente

https://new.maptionnaire.com/q/3pal8ffg7wea
https://www.rodi.nl/bergen/361517/fiets-met-plezier-dag-in-gemeente
https://www.fietsersbond.nl/nieuws/fietsgemeente-2024-wie-doet-mee/


Begroting en de fiets.
De Fietsersbond heeft aan de gemeenteraad gevraagd om een aantal projecten voor de fiets 
versneld uit te voeren. We al lang in gesprek over deze belangrijke projecten, maar worden niet 
uitgevoerd. Het gaat om de lange verkeerslicht-wachttijden voor fietsers bij de kruising in Egmond 
aan den Hoef, het hobbelige wegdek op het fietspad aan de noordzijde van de Heilooërzeeweg
Zie de brief aan de raad.

Fietsersbond Bergen zit niet stil, wanneer het gaat om behoud van de fietspaden door de duinen, 
waaronder het fietspad Verspyckweg – Blijdensteinsweg. Binnenkort heeft de provinciale kerngroep 
van de Fietsersbond een gesprek met gedeputeerde Olthof; daar zullen we het onderwerp zeker 
aankaarten.

Bijeenkomst Omgevingsvisie van de gemeente 
Op 5 oktober had de gemeenteraad een bijeenkomst georganiseerd over de “Omgevingsvisie”. Het 
buitengebied zou dit keer het onderwerp zijn. Tot onze verrassing kwam dit keer niet het duingebied
aan de orde. Deze avond beperkte zich tot het poldergebied en de duinrand.
Als Fietsersbond hebben we ingebracht, dat het gebied beter geschikt kan worden gemaakt om te 
fietsen, door:
1. Nieuwe routers aanleggen; de Omgevingsvisie noemt een fietspad van Heiloo naar Bergen, 

waarschijnlijk via de Kol. Sneepweg; en een fietspad Bergen aan Zee naar Egmond aan Zee; aan 
te vullen met het reeds eerder gepland fietspad Alkmaar – ’t Woud dat een aantal jaren geleden 
in de ijskast verdween;

2. Bestaande routes fietsvriendelijker en veiliger maken door auto’s te weren die niet op weg zijn 
naar hun perceel; het Duitse “Anlieger Frei”; wegen die volgens ons als eerste in aanmerking 
hiervoor komen zijn de Limmerweg- Zanddijk en de routes Zuidlaan -Schapenlaan en omgeving, 
ook achter Bergen en Schoorl zien we teveel “sluipverkeer”.

3. Echter zijn we vergeten om te wijzen op parkeergelegenheid, die nu zijn gesitueerd bij 
fietsknooppunten aan de randen van de duinen; deze kunnen worden verplaatst naar een 
transferium; invoering van betaald parkeren is gewenst; tot dusverre is dit alles afgewezen door 
de PWN

Bergen
De Fietsersbond werd verrast door een bericht, dat het door de provincie terug gefloten plan op het 
“Scholten terrein” aan de Bergerweg  weer opnieuw leven in is geblazen.
https://flessenpostuitbergen.nl/college-denkt-alsnog-dat-plan-aldi-en-woningbouw-aan-de-
bergerweg-mogelijk-is/
Wij hebben echter zorgen over de doorstroming en veiligheid van de fietser, als de fietsroute vanuit 
Alkmaar over de Bergerweg wordt doorkruist door een inrit.

Het kruispunt Landweg – Kerkedijk is onveilig. Er zijn hier al meerdere malen voetgangers en fietsers 
aangereden. Er is de gemeente gevraagd wat ze eraan gaan doen. Sinds kort heeft de 
scholengemeenschap namelijk een tijdelijke huisvesting aan de Oudtburghweg, waardoor deze  
scholieren de Landweg moeten oversteken. Daarom zijn er nu tijdelijke drempels aangelegd, 

https://fietsmaar.files.wordpress.com/2023/10/brief-gemeenteraad-begroting-en-fiets.pdf
https://flessenpostuitbergen.nl/college-denkt-alsnog-dat-plan-aldi-en-woningbouw-aan-de-bergerweg-mogelijk-is/
https://flessenpostuitbergen.nl/college-denkt-alsnog-dat-plan-aldi-en-woningbouw-aan-de-bergerweg-mogelijk-is/


Fietsenstallingen
In de zomer van 2022 hebben we een bestand opgestuurd met foto’s van een tekort aan 
fietsenstallingen in de kern van Bergen; we hebben opnieuw gevraagd om enige parkeerplaatsen 
voor auto’s om te bouwen tot fietsenstallingen. Bij een volgend overleg zullen we vragen naar de 
voortgang.

De gemeente stelde ons een goede vraag, nl. of we normen of opvattingen hebben over 
fietsenstallingen voor bezoekers bij een nieuw te bouwen wooncomplex De Beeck in Bergen. We 
hebben deze vraag doorgezet naar onze collega-fietsers in Alkmaar en daar enige appartementen 
bekeken. Hierop hebben we geantwoord, dat het belangrijk is, dat “de inpandige stallingen voor de 
bewoners goed bereikbaar zijn; voor bezoekers van een woning lijken ons nietjes met tussenbuis 
prima; Het gaat erom dat de bewoner en bezoekers gemakkelijker de fiets kan pakken dan de auto te 
starten, met name voor de kortere afstanden 
Er werd ons een vraag gesteld, of we vonden, dat oplaadpalen voor accu-fietsen bij het strand nodig 
zijn. Vraag aan u als lezer: “Vindt u dit nodig en nuttig?’. U kunt ons antwoorden op ons mailadres.

De Egmonden
We hebben nog geen antwoord binnen op onze brief aan de Provincie over de risico’s op de 
kruisingen en vooral uitritten zonder uitzicht op de N512 tussen Egmond-Binnen en Bakkum.
Hetzelfde geldt voor de kruising N512 – Weg naar de Bleek; dit staat op een oude knelpuntenlijst van
de Provincie en het is nog niet opgelost, nadat de Fietsersbond had gereageerd op een ons inziens 
slecht voorstel.

Welke onderwerpen zitten nog in de pijplijn?
 Er zou een fietstunnel worden gebouwd onder de kruising N9-Kogendijk, maar iedere 

deelnemende partij weigert een projectleider te leveren; 
https://www.nhnieuws.nl/nieuws/306346/geld-bijeen-voor-nieuwe-fietstunnel-kogendijk-waar-
een-wil-is-is-een-tunnel

 De gemeente heeft aanvullende argumenten of gegevens gestuurd naar de Raad van State na 
afwijzen van het Tweede fietspad Eeuwigelaan; we gaan vragen, wat de stand van zaken is;

 Fietsersbond heeft de fietsroute langs het kanaal en de N9 gefotografeerd en nogal wat 
tekortkomingen ontdekt, zie vorige Kettingmail

Fietsersbond in de regio

Meer weten over fietsen en fietsbeleid in de Alkmaarse regio en over de gemeente Bergen

in het bijzonder? Ga dan naar https://fietsmaar.wordpress.com

Ook kunt u hier eventuele vragen stellen,

Email: bergen-nh@fietsersbond.nl

Fietsen in Bergen: Vrijheid en plezier, slim en gezond
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